

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie
 REGION DU SUD-OUEST
 ASSEMBLEE REGIONALE DU
 SUD-OUEST
 CONSEIL EXECUTIF REGIONAL
 DU SUD-OUEST

B.P: 502 Buea
swregionalassembly@gmail.com



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland
 SOUTH WEST REGION
 SOUTH WEST REGIONAL
 ASSEMBLY
 SOUTH WEST REGIONAL
 EXECUTIVE COUNCIL

P.O. BOX 502 Buea

RESTRICTED TENDER NOTICE

No003/RBP/SWR/SWRA/ITB/BUEA/2025 OF 05 JUN 2025

CONCERNING THE CONSTRUCTION OF AN IMAGING CENTER,
 SUPPLY AND INSTALLATION OF DIGITAL RADIOGRAPHY
 SYSTEM WITH ACCESSORIES, SUPPLY AND INSTALLATION OF
 FURNITURE, CONSTRUCTION OF SOLAR FARM AT KUMBA
 REGIONAL HOSPITAL ANNEX, MEME DIVISION, SOUTHWEST
 REGION, REPUBLIC OF CAMEROON

Country: Cameroon
 Name of Project: Local Governance and Resilient Communities Project (PROLOG)
 Employer: Southwest Regional Assembly
 Credit No.: IDA 72130-CM
 STEP No.: CM-MINDDEVEL-492734-CW-RFB

1. The Government of Cameroon has received funding from the World Bank to finance the cost of the Local Governance and Resilient Communities Project (PROLOG). As part of its implementation, PROLOG has signed an agreement with the Southwest Regional Assembly to build community and inter-communal infrastructure. To this end, the Southwest Regional Assembly intends to use part of the sums granted under this agreement to make the payments provided for under the contract relating to **the construction of an imaging center, supply and installation of digital radiography system with accessories, supply and installation of furniture, construction of solar farm at Kumba Regional Hospital annex, Meme Division, Southwest Region.**
2. The execution period for the works is **four (04) months**. A description of the qualification criteria to be met by tenderers is given in section III (Evaluation and qualification criteria).

***NB:** For this contract, no margin of national preference is applicable.*

3. Bidding will be conducted through restricted bidding procurement using a Request for Bids (RFB) as specified in the World Bank's "Procurement Regulations for IPF Borrowers" ("Procurement Regulations") and is addressed to the companies on the shortlist below:

N°	FIRMS NAME	CONTACT
1.	CHARIOT COMPANY LTD	PO Box : 122, Buea. Tel : 675 40 89 74
2.	MEKAKO GROUP OF COMPANIES LTD	Tel : 677 64 11 93 Email : mekakowilliam@yahoo.com
3.	SAMMISCO ENTERPRISE	PO Box 646 Buea Tel : 675 58 91 51/696 10 19 08 Email: ngoisalyonga@yahoo.com

4. Invited Bidders may obtain further information from *Southwest Regional Assembly Building, Cell Phone : 233 32 61 86, 237 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea; email : swregionalassembly@gmail.com and copy to leotabeako@minddevel.gov.cm* and inspect the bidding document during office hours, **Monday to Friday between 9am and 3pm (GMT+1).**
5. As soon as the invitation to tender is published, the contract award documents (tender's file) will be made available to all bidders, either at their request to the Southwest Regional Assembly or the PROLOG PMU/RCU or via the internet link indicated in the invitation to tender.

All bids will be accepted only if they present a receipt for payment of **thirty thousand (30,000) CFA francs**, non-refundable, to the treasury of the Southwest Regional Assembly.

Tenders must be delivered to the *Southwest Regional Assembly Building, Cell Phone : 233 32 61 86, 237 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea, located in the administrative district opposite the 'Wall of fame' at Tuborg junction*, no later than 10 / 07 /2025 at 10am in sealed envelopes marked :

“Restricted Tender Notice No.003/RBP/SWR/SWRA/ITB/BUEA/2025 of 05 JUN 2025 concerning the construction of an imaging center, supply and installation of digital radiography system with accessories, supply and installation of furniture, construction of solar farm at Kumba Regional Hospital annex, Meme Division, Southwest Region, Republic of Cameroon.

NOT TO BE OPENED UNTIL THE COUNTING SESSION”

Submission of tenders by electronic means will not be permitted. Any tender arriving after the deadline for submission of tenders will be rejected. Tenders will be opened in the presence of the tenderers' representatives at the above-mentioned address the 10 / 07 /2025 at 11 am, in the conference room of the Southwest Regional Assembly's Internal Tender's Board.

6. Tenders must be accompanied by a bid guarantee issued by a first-class bank or a Non-banking establishment approved by the Ministry of Finance, the list of which appears at the end of the tender documents, for an amount of **two millions (2 000 000) CFA Francs**

7. In accordance with the Procurement Plan : attention is drawn to the Procurement Régulations requiring the Borrower to disclose information on the successful bidder's bénéficial ownership, as part of the Contract Award Notice, using the Bénéficial Ownership Disclosure Form as included in the bidding document

The address referred to above is:

Southwest Regional Assembly, Buea, Cell Phone: 233 32 61 86, 237 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea; email : swregionalassembly@gmail.com located in the administrative district opposite the 'Wall of fame' at Tuborg junction.

**The President
(The Southwest Regional Assembly)**

Ampliations :

- MINDEVEL
- DDMINMAP/MD
- ARMP-SW
- ARCHIVE
- DISPLAY/Notice board



Joseph Nebale
Inspecteur des Régies Financières (IMPOTS)
(MBA) Project Management

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie
 REGION DU SUD-OUEST
 ASSEMBLÉE REGIONALE DU
 SUD-OUEST
 CONSEIL EXECUTIF REGIONAL
 DU SUD-OUEST

B.P: 502 Buea
swregionalassembly@gmail.com



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland
 SOUTH WEST REGION
 SOUTH WEST REGIONAL
 ASSEMBLY
 SOUTH WEST REGIONAL
 EXECUTIVE COUNCIL

P.O. BOX 502 Buea

AVIS D'APPEL D'OFFRES RESTREINT

No003/RBP/SWR/SWRA/ITB/BUEA/2025 OF 05 JUIN 2025
 RELATIF A LA CONSTRUCTION D'UN CENTRE D'IMAGERIE, LA
 FOURNITURE ET L'INSTALLATION D'UN SYSTÈME DE
 RADIOGRAPHIE NUMÉRIQUE AVEC ACCESSOIRES, LA FOURNITURE
 ET L'INSTALLATION DE MOBILIER, LA CONSTRUCTION D'UN
 CHAMPS SOLAIRE À L'HÔPITAL REGIONAL ANNEXE DE KUMBA,
 DÉPARTEMENT DE LA MEME, RÉGION DU SUD-OUEST.

Pays : Cameroun
 Nom du Projet : Projet Gouvernance Locale et Communautés Résilientes
 (PROLOG)
 Employeur : Assemblée Régionale du Sud-Ouest
 Credit No.: IDA 72130-CM
 STEP No.: CM-MINDDEVEL-492734-CW-RFB

1. Le gouvernement du Cameroun a reçu un financement de la Banque mondiale pour financer le coût du Projet Gouvernance Locale et Communautés Résilientes (PROLOG). Dans le cadre de sa mise en œuvre, le PROLOG a signé une convention avec l'Assemblée Régionale du Sud-Ouest pour la réalisation d'infrastructures communautaires et intercommunales. À cette fin, l'Assemblée Régionale du Sud-Ouest a l'intention d'utiliser une partie des sommes accordées dans le cadre de cet accord pour effectuer les paiements prévus au titre du contrat relatif à la construction d'un centre d'imagerie, la fourniture et l'installation d'un système de radiographie numérique avec accessoires, la fourniture et l'installation de mobilier, la construction d'un champs solaire à l'hôpital Régional Annexe de Kumba, Département de la Meme, Région du Sud-Ouest.
2. La période d'exécution des travaux est de quatre (04) mois. Une description des critères de qualification à remplir par les soumissionnaires est donnée à la section III (Critères d'évaluation et de qualification).

NB : Pour ce marché, aucune marge de préférence nationale n'est applicable.

3. L'appel d'offres sera effectué par voie d'appel d'offres restreint au moyen d'un appel d'offres tel que spécifié dans le « Règlement des marchés publics pour les emprunteurs du FPI » de

la Banque mondiale (« Règlement des marchés publics ») et est adressé aux sociétés figurant sur la liste restreinte ci-dessous :

N°	RAISON SOCIALE	CONTACT
1.	CHARIOT COMPANY LTD	PO Box : 122, Buea. Tel : 675 40 89 74
2.	MEKAKO GROUP OF COMPANIES LTD	Tel : 677 64 11 93 Email : mekakowilliam@yahoo.com
3.	SAMMISCO ENTERPRISE	PO Box 646 Buea Tel : 675 58 91 51/696 10 19 08 Email: ngoisalyonga@yahoo.com

4. Les soumissionnaires invités peuvent obtenir des informations supplémentaires auprès du Southwest Regional Assembly Building, téléphone portable : 233 32 61 86, 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea ; email : swregionalassembly@gmail.com et copie à leotabeako@minddevel.gov.cm et inspecter le dossier d'appel d'offres pendant les heures de bureau, du **lundi au vendredi entre 9h00 et 15h00 (GMT+1)**.
5. Dès la publication de l'appel d'offres, le dossier d'appel d'offres sera mis à la disposition de tous les soumissionnaires invités, soit à leur demande auprès de l'Assemblée Régionale du Sud-Ouest ou de l'UGP/UCR du PROLOG, soit via le lien internet indiqué dans l'appel d'offres.

Toutes les offres ne seront acceptées que si elles présentent un reçu de paiement de **trente mille (30 000) francs CFA**, non remboursable, à la trésorerie de l'Assemblée régionale du Sud-Ouest.

Les offres doivent être remises à l'immeuble abritant l'Assemblée Régionale du Sud-Ouest, téléphone portable : 233 32 61 86, 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea, situé dans le quartier administratif en face du « *Wall of fame* » à *Tuborg junction*, au plus tard le 10/07/2025 à 10 heure 00 minute, dans des enveloppes scellées portant la mention suivante :

“Avis d'appel d'offres restreint n° 003/RBP/SWR/SWRA/ITB/BUEA/2025 du 05 JUIN 2025 relative à la construction d'un centre d'imagerie, la fourniture et l'installation d'un système de radiographie numérique avec accessoires, la fourniture et l'installation de mobilier, la construction d'un champs solaire à l'hôpital Régional Annexe de Kumba, Département de la Meme, Région du Sud-Ouest.

NE PAS OUVRIR AVANT LA SÉANCE DE DÉPOUILLEMENT”

La présentation des offres par voie électronique n'est pas autorisée. Toute offre parvenue après la date limite de dépôt des offres sera rejetée. **Les offres seront ouvertes en présence des représentants des soumissionnaires à l'adresse susmentionnée, le 10/07/2025 à 11 heure 00 minute** dans la salle de conférence de la Commission Interne de Passation des Marchés de l'Assemblée régionale du Sud-Ouest.

6. Les offres doivent être accompagnées d'une **garantie de soumission** délivrée par une **banque de premier ordre ou un établissement non bancaire agréé par le Ministère des Finances**, dont la liste figure à la fin du dossier d'appel d'offres, pour un montant de **deux millions (2 000 000) de francs CFA**.
7. Conformément au plan de passation des marchés, l'attention est attirée sur le règlement relatif à la passation des marchés qui exige que l'emprunteur divulgue des informations sur la propriété effective du soumissionnaire retenu, dans le cadre de l'avis d'attribution du marché, en utilisant le formulaire de divulgation de la propriété effective inclus dans le dossier d'appel d'offres.

L'adresse mentionnée ci-dessus est la suivante:

Assemblée Régionale du Sud-Ouest, Buea, telephone : 233 32 61 86, 675 42 15 36, PO BOX : 502 Buea ; email : swregionalassembly@gmail.com situé dans le quartier administratif en face du « Wall of fame » au carrefour Tuborg.

Copy :

- MINDEVEL
- DRMINMAP/MD
- PROLOG
- ARMP-SW
- ARCHIVE
- AFFICHAGE

